
 
 

Mondelinge vragen Hoog tijd voor de 
nieuwe inrichting van sportpark Overvecht 
Noord 

22 mei 2025 

Afgelopen jaren is in de raad vaak stilgestaan bij de situatie op sportpark Overvecht Noord, aan 
Manitobadreef 8. De verhuizing van FC Utrecht en hondenvereniging URV heeft er toe geleid dat 
er onrust is op het sportpark doordat er onvoldoende ruimte is voor de verenigingen, met name 
EDO, om volwaardig te functioneren. Een oplossing voor de situatie is urgent. De raad heeft 
hiervoor tijdens de Voorjaarsnota 2024 € 1 miljoen vrijgemaakt. Inmiddels is de Voorjaarsnota 
2025 gepubliceerd, maar tot op heden ligt er nog geen perspectief voor de betrokken verenigingen 
en een nieuwe invulling van sportparken. De fracties van CDA, PvdA, D66, Volt, Stadsbelang 
Utrecht, UtrechtNu! En EenUtrecht maken zich zorgen over de nieuwe vertraging en hebben de 
volgende vragen: 

1) Deelt het college dat er snel duidelijk moet komen voor alle betrokken verenigingen en dat 
een oplossing niet langer op zich kan laten wachten gezien de start van het nieuwe seizoen 
dat zijn schaduw vooruit werpt? 

2) Welke stappen zijn gezet sinds er bij de Voorjaarsnota 2024 geld is vrijgemaakt om tot een 
oplossing te komen? Wat zijn de belangrijkste contouren voor een nieuwe inrichting en op 
welke manier biedt dit perspectief aan betrokken verenigingen? 

3) Wanneer kan het college duidelijkheid geven aan alle betrokken verenigingen over de 
nieuwe situatie en het moment waarop deze in zal gaan? 
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